
Namesto forumskih zahtev
konkretne rešitve

O delovnem osnutku načrta
uresničevanja dolgoročnega
programa gospodarske stabili-
zacije za Bežigradom, ki ga
bodo na pobudo izvršnega
sveta obravnavale vse občin-
ske družbenopolitične organi-
zacije, so sredi januarja raz-
pravljali člani predsedstva ob-
činskega komiteja zveze ko-
munistov. Jurij Zavec predsed-
nik občinske stabilizacijske
komisij^, je uvodoma članom
predsedstva in predstavnikom

drugih občinskih družbenopo-
litičnih organizacij spregovoril
otemeljnih ciljih in nalogah, ki
jih je upoštevala stabilizacijska
komisija ob sestavljanju delov-
nega osnutka. »Oblikovanje
stabilizacijskega programa je
nujno tudi na občinski ravni,
saj se s konkretnimi nalogami,
za katere smo pristojni, in ki jih
lahko uresničimo v občini, ve-
liko bolje vključujemo v stabiii-
zacijska prizadevanja, kot bi se
zgolj na mestni ravni,« je dejal.
Delovni osnutek ni nešpre-
menljiv. Zato smo želeli, da ga
še pred oblikovanjem osnutka,'
ki bo v obravnavi na občinski
skupščini februarja, temeljito
preučite v družbenopolitičnih
organizacijah. Na podlagi va-
ših pripomb bomo oblikovaii
osnutek z naslednjimi vsebin-
skimi sklopi: razvoj samou-
pravnih in družbenoekonom-
skih odnosov, gospodarstvo,
negospodarstvo, urejanje pro-
stora, davčna politika in druž-
bena režija. Vsi problemi bodo
tako kot v delovnem osnutku
programa, ki bo v javni razpra-
vi, opredeljeni z izvajalci in ča-
sovnimi roki za posamezne na-
loge,« je dejal Jurij Zavec.

Razprava je oblikovala stali-
šče, da morajo v programu
najti svoje mesto tiste naloge,
ki jih lahko na nivoju občine
tudi uresničimo, pa čeprav jih

je samo nekaj. Občinski stabi-
lizacijski program nikakor ne
sme biti zbir zvenečih besed
ali zgolj prepisovanje progra-
ma, ki ga je oblikovala Krai-
gherjeva komisija. Gre za kon-
kretne probleme drobnega go-
spodarstva, kmetijstva, komu-
nalnega gospodarstva. ureja-
nja prostora, znanstveno-raz-
iskovalnih dejavnosti in osta-
lih, kjer se lahko na občinskem
nivoju odločimo za konkretno
stabilizacijsko politiko. Raz-
pravljalci so izrazili bojazen,
da bi osnutek, če bi ostal v
svoji delovni obliki, preveč po-
udarjal nadrejenost občinskih
upravnih organov nad združe-
nim delom in občani nasploh,
ki bodo stabilizacijo tudi zares
izvajaii. Za večji izvoz na kon-
vertibilno področje, na primer,
bo zato treba predvsem ustva-
riti ustrezne pogoje in eko-
nomski interes zanj. Vse pre-
soje v gospodarjenju pa mora-
jo biti zgolj stvar organizacij
združenega dela, ne pa forum-
skih odločitev. Stabilizacijski
program naj bo zato krajši in
bolj akcijski. Ko bo sprejet, pa
bodo morale njegovo izvajanje
spremljati vse subjektivne sile
in ne upravni organi, zato mo-
ra svoje mesto v programu naj-
ti tudi krepitev samoupravlja-
nja in ekonomskih zakonitosti
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